Never lose hope



Hope is being able to see that there is light despite all of the darkness.

—Desmond Tutu

We must accept finite disappointment, but never lose infinite hope.—Martin Luther King, Jr.

Hope is like the sun, which, as we journey toward it, casts the shadow of our burden behind us.

—Samuel Smiles

A little more persistence, a little more effort, and what seemed hopeless failure may turn to glorious success.—Elbert Hubbard

Hope lies in dreams, in imagination, and in the courage of those who dare to make dreams into reality.

—Jonas Salk

God grant me the courage not to give up what I think is right even though I think it is hopeless.—Chester W. Nimitz

Hope is the only bee that makes honey without flowers.

—Robert Green Ingersoll

Three grand essentials to happiness in this life are something to do, something to love, and something to hope for.—Joseph Addison

You can make positive deposits in your own economy every day by reading and listening to powerful, positive, life-changing content and by associating with encouraging and hope-building people.—Zig Ziglar

Let your hopes, not your hurts, shape your future.—Robert H. Schuller

Hope is important because it can make the present moment less difficult to bear. If we believe that tomorrow will be better, we can bear a hardship today.—Thich Nhat Hanh



لا تفقد الأمل أبداً

الأمل هو أن تكون قادراً على أن ترى ضوء على الرغم من كل الظلام. - ديزموند توتو

يجب علينا أن نقبل خيبة أمل محدودة، ولكن يجب ألا نفقد الأمل اللانهائي. - مارتن لوثر كينغ الابن.

الأمل مثل الشمس، التي، ونحن نسير نحوها، تلقي بظل عبئنا خلفنا. – صموئيل سمايلز

مع المزيد من المثابرة والمزيد من الجهد، ما كان يبدو بأنه فشل ميؤوس منه قد يتحول إلى نجاح مجيد. - إلبرت هوبارد

الأمل يكمن في الأحلام، في الخيال وفي شجاعة أولئك الذين يجرأون على تحويل الأحلام إلى واقع- جوناس سالك

الله يمنحني الشجاعة لكي لا اتخلى عما أعتقد بأنه صحيح على الرغم من أنني أعتقد بأنه ميؤوس منه.- تشيستر دبليو نيميتز

الأمل هو النحل الوحيد الذي يصنع العسل بدون الأزهار - روبرت جرين انجرسول

الضروريات الثلاثة للسعادة هي شيء يجب القيام به، شيء تحبه وشيء تأمله- جوزيف أديسون

يمكنك وضع ودائع إيجابية في حسابك كل يوم من خلال القراءة، والإستماع الى محتوى قوي وإيجابي ومغيِّر للحياة، ومن خلال الإرتباط بأشخاصٍ مشجعين وبنائين للأمل- زيح زيجلار

دعوا آمالكم وليس الآمكم تشكل مستقبلكم-روبرت شولر

الأمل مهم لأنه يجعل تحمل اللحظة الراهنة أقل صعوبة. إذا كنا نعتقد أن غدا سيكون أفضل، مكننا أن نتحمل مشقة اليوم. - ثيش نهات هانه

